
Zápis č. 1/2021 z jednání 

Školské rady Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

 

 

Konané dne: 9.června 2021 

Místo jednání: Základní škola Tyršova Slavkov u Brna, ředitelna 

Účast na jednání: Mgr. Bohuslav Fiala, Ing. Marie Jedličková, Mgr. Petr Kostík, p. Jitka 

Pokorná, p. Patrik Kučera, Mgr. Zdeněk Vičar, Mgr. Jiří Půček 

Tajemnice komise: Romana Krchňavá 

Omluven: RNDr. Kateřina Dvořáková, Mgr. Petra Pitronová, Mgr. Šárka Valnohová 

 

Program: 

1. Zahájení a seznámení členů rady s legislativou (školský zákon) 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Projednání a schválení jednacího řádu 

4. Projednání a schválení rozpočtu školy pro rok 2021 

5. Schválení školního řádu - úpravy 

6. Seznámení s úpravami ŠVP 

7. Informace o školní družině 

8. Diskuse 

9. Závěr 

 

 

Ad 1/ zahájení a seznámení členů rady s legislativou (školský zákon) 

Ředitel školy ZŠ Tyršova Mgr. Jiří Půček v 16:00 hodin zahájil a vedl zasedání. Seznámil 

přítomné členy školské rady se školským zákonem.  

 

Ad 2/ volba předsedy školské rady 

Školská rada navrhla a zvolila předsedu školské rady. Zvolen byl Mgr. Bohuslav Fiala. Ten 

požádal o provedení zápisu z jednání školské rady tajemnici komise paní Romanu Krchňavou 

a zároveň požádal Mgr. Zdeňka Vičara o ověření zápisu. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace volí 

do funkce předsedy školské rady Mgr. Bohuslava Fialu. 

Usnesení bylo schváleno (5 hlasů pro, 1 se zdržel) 

 

Ad 3/ projednání a schválení jednacího řádu 

Po projednání jednacího řádu nechal předseda hlasovat o schválení usnesení. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

schvaluje jednací řád školské rady Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková 

organizace na adrese Tyršova 977 v předloženém znění bez připomínek. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (6 hlasů) 

 

Ad 4/ návrhu rozpočtu pro rok 2021 
Ředitel školy seznámil přítomné členy školské rady s návrhem rozpočtu pro rok 2021.  

 

 



 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

projednala a schvaluje návrh rozpočtu pro rok 2021 Základní školy Tyršova Slavkov u 

Brna, příspěvková organizace v předloženém znění. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (6  hlasů) 

 

Ad 5/ Úprava školního řádu 

Úprava v oddíle: 

 

B) Povinnosti žáků a jejich zákonných zástupců 

Povinnosti žáků 

1) Přidána věta - Řádně pracovat na úkolech případné distanční výuky. 

Povinnost zákonných zástpců 

1) Přidána závorka – (v případě distanční výuky zajistit účast na této výuce). 

 

H) Pravidla pro hodnocení vzdělávání 

II. Klasifikace prospěchu žáka na vysvědčení 

3) přidán do tabulky řádek -  počet známek v případě omezení možnosti hodnocení v době 

distanční výuky. 

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace 

schvaluje školní řád, jehož součástí jsou pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání 

žáků Základní školy Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace s platností od 

9.6.2021. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (6 hlasů) 

 

Ad 6/ Seznámení s úpravami ŠVP 

Ředitel školy Mgr. Jiří Půček seznámil přítomné členy školské rady s úpravami ve ŠVP.  

 

Usnesení: 

Školská rada při Základní škole Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace bere 

na vědomí úpravu školního vzdělávacího programu pro rok 2022/2023 Základní školy 

Tyršova Slavkov u Brna, příspěvková organizace. 

Usnesení bylo jednomyslně schváleno (6 hlasů) 

 

Ad 7/ Informace o školní družině 

Ředitel školy Mgr. Jiří Půček seznámil přítomné členy školské rady s nově zřízenou školní 

družinou při základní škole. Školní družina bude mít tři oddělení a bude umístěna ve třídách. 

Bude jak ranní, tak odpolední. Odpolední svačiny zajištěny nebudou. 

 

Ad 8/ diskuse 

Ing. Jedličková podala nejnovější informace z oblasti základního školství. Dnes 9.6.2021 

zasedal první sněm dobrovolného svazku obcí Doktora Václava Kounice, který by měl řešit 

nedostatečnou kapacitu školství ve Slavkově. Prvním nejdůležitějším úkolem by byla 

výstavba svazkové školy. Svazek přijal rozpočet a v rozpočtu jsou peníze na architektonickou 

soutěž na tuto školu. První varianta je, že by škola mohla stát za autobusovým nádraží. 

Všechno je v řešení. Ve Slavkově se bude 29.6.2021 konat setkání zástupců MŠMT – 

pravděpodobně náměstkyně ministra školství paní Matušková, Krajského úřadu 



Jihomoravského kraje - radní pro školství pan Mantl, vedoucí odboru školství Mgr. Nespěšný 

a předseda školské komise pan Zemánek, starostové ORP Rosice, Tišnov a chtěli by tady 

přijmout strategii – přesvědčit MŠMT, že je potřeba stavět školy s velkou dotací nejen v okolí 

Prahy, ale i kolem Brna.  

Zastupitelstvo města zaúkolovalo radu města, aby se zamyslela nad ZŠ Tyršova – dvě studie. 

Jedna studie o tom, co na Tyršovce chybí (jídelna, prostory). Jednalo by se o menší projekt. 

Při postavení svazkové školy, by se oběma školám snížila kapacita školy. Druhá studie se 

týká pozemku za ISŠ, který vlastní stát a tam by připadala v úvahu velká přístavba pro 

Tyršovku, která by byla buďto jako další rozvojové řešení, pokud by počet obyvatel ve 

Slavkově přibýval a byla postavena svazková škola a kdyby se nepodařilo postavit svazkovou 

školu, tak nějaké „nouzové řešení“, které jako zřizovatel vůči svým občanům a okolním 

obcím máme. V tom případě by to bylo pravděpodobně pro první stupeň. 

 

Předseda školské rady Mgr. Fiala podal informaci, se kterou za ním přišli kolegyně ze 

sociálních věcí MěÚ – vymysleli mini projekt s cílem propojit starší školní žáky se seniory 

v tom smyslu, že by žáci mohli pomáhat seniorům s telefonem a počítačem. Nějaký minikurz, 

pokud by se podařilo ty žáky zaujmout a měli o to zájem. Senioři o to zájem mají. Tak 

propojit tyto dvě věkové skupiny.  

 

Ad 9/ závěr 

Předseda školské rady Mgr. Bohuslav Fiala poděkoval panu řediteli a přítomným členům za 

jejich účast a ukončil jednání. 

Jednání školské rady bylo ukončeno v 16:30 hodin. 

 

 

 

 

 

Mgr. Bohuslav Fiala 

předseda školské rady 

 

 

 

 

Zapsala: Romana Krchňavá    Zápis ověřil: Mgr. Zdeněk Vičar 


